

Ergonomic Aluminium Handle 1300mm 人體工程學鋁制手柄



2935

This standard broom handle can be used with all brooms, squeegees and scrapers. The handle with the attached item should reach to the chin of the user to prevent occupational back injuries.

標準掃帚柄，可用於所有掃帚，刮刀和刮削器。手柄避免職業背部受傷。



7033

Meat Mincer Brush Head

攪肉機刷頭 +2 +3 +4 +5 +6

This 90mm ø tube brush has bristles along the sides as well as in the front, has an end point that cannot be reached with a hand brush. It includes 35cm handle and an example of use is to clean meat mincers.

此90毫米直徑：管刷子具有沿著側面及前面的刷毛，不能用一個手刷可達到手刷的地方。35厘米手柄可如清洗絞肉機。



6440

Nail Brush

指甲刷 +2 +3 +4 +5 +6

The large dimensions of this nailbrush facilitates quick effective nail cleaning. The bristles are stiff enough to be effective but fine enough to reach under the nail area without causing damage to the skin.

這個指甲刷有利於快速有效的指甲清洗。刷毛是足夠硬，但不引起對皮膚的傷害。



3885

Hard Hand Scrub Brush

硬毛手刷 +2 +3 +4 +5 +6

The raised grip means that the operators' hands do not easily touch surfaces and chemicals.

Advantages of this design are; the worker can exert greater pressure before his knuckles make contact with the surface, used for cleaning inside machines where the entry point is the same size as the hand.

凸起的握把對使用者的手不用輕易觸碰的表面和化學品。這種設計的優點是；工人可以施加更大的壓力在表面，用於機器清洗，入口點相等於手的大小。



4185

Stiff Churn Brush

硬毛攪拌刷 +2 +3 +4 +5 +6

The 41cm- long handle on this brush allows the operator to reach into parts of equipment that are hard to access. The hard bristle works well for scrubbing at a distance.

在41cm-長手柄刷使操作者伸入難以清潔部分。硬刷毛可以遠距離洗刷。

Stiff Scrubby Brush

硬毛毛刷 +2 +3 +4 +5 +6

This is a very hard short bristled scrubbing broom. When dirt is stubborn and sticky it can withstand hard downward force from the user. Its small size means it is used for concentrated work or in small environments.

這是一個很短的硬毛刷洗掃帚。當頑固又粘污垢它可以承受從使用者的向下壓的力。它的小尺寸它是用於集中工作或在較細的環境中。



7041



7762

Revolving Neck Floor Squeegee

推水刮 +2 +3 +4 +5 +6

Suitable for removal of water from all types of surfaces - especially uneven surfaces. 400mm.

適用於除去所有類型平面的水 - 尤其是不平坦的表面。



77725

Replacement Cassette

替換刮條
400mm, white